
 
 
Referat, bestyrelsesmøde lørdag 21. nov. 2020 GF Kalvehave Færgegaard 
 
Til stede: Peter Hofman-Bang, Peter Tygesen, Alex Jensen, Martin Sønderholm, 
Dorte Z. Nielsen 
Referent: Peter Tygesen 
 
 
1. Opfølgning på referat af bestyrelsesmøde 19. september 

Ingen kommentarer 
 

2. Næste års generalforsamling 
Martin og Peter Tygesen udarbejder forslag til næste bestyrelsesmøde vedr. 
revision af ordensreglementet.  
  

3. Økonomi  
Økonomien er sund.  
 

4. Hjemmesiden 
Alex, Martin og Peter har opdateret medlemsregistrene. 
 

5. Grundejerforeningens faste anlæg 
a. Veje:  
Vejsjakket har lappet huller i foreningens veje. 
b. Dræn:  
Spulinger foretaget og brønde etableret. 
c. Græsslåning:   
d. Trapper, bænke og skraldespande:  
e. Beplantningsbæltet og udsigtskiler:  
En grundejer har på trods af to års henstillinger om at overholde den indgåede 
aftale om udsigtskile fortsat klippet i plantebæltet. Bestyrelsen afholdt et sidste 
møde med ejer d. 15. oktober for at få en mindelig afslutning - dog fortsat uden 
resultat. Derfor er politianmeldelse som tidligere varslet indgivet 1. oktober. 
Lokalpolitiet i Stege har overtaget sagen.  



En anden grundejer har også klippet i beplantningsbæltet; formanden 
fremsender forslag til aftale om udsigtskile.  
f.  Skræntbeplantning og stranden  
g. Badebro:  
Langebro nedtaget i slutningen af oktober. Formanden har 20. september 
skrevet til kommunen med det udbedte forslag om udformning og placering af 
skilte om løse hunde på og ved badebroen. Intet hørt fra kommunen. 
h. Sydsjællandsleden  
Dele af kysten ved kommunens område er ædt af havet, så en strækning af 
Sydsjællandsleden igen er truet. Formanden skriver til kommunen vedr. sikring 
af stien samt den lovede beskæring af slåenkrat mv. på søsiden af stien. 
 
6.  Bestyrelseshåndbogen 
Revideres løbende. 
 
7.  Eventuelt 
22 grundejere fik i august en henstilling til beskæring af grene mm., der rager ud 
over veje, placering af affaldscontainere, mm.; kun enkelte har ikke efterkommet 
henstillingerne og får en ny.  
 
Bestyrelsen har modtaget kopi af kommunens henvendelse til grundejere langs 
kommunens areal vedrørende ulovlig klipning af beplantningsbæltet mod den 
kommunale del af engen.  
 
I alt er foreløbig 14 ejendomme i foreningen handlet i år.  
 
8.  Næste møde 
30. januar kl. 10 hos Alex. 


